
Příloha č. l
,\
sKlBILA

Program náhradní Valné hromady
sKl Vítkovice - Bílá z, s. se sídlem Bílá 173, PsČ 739 15, staré Hamry (dáleien sKl}

Konané v pondělí 15. června 2020 od 17:30 hod. v místnosti Press - centřa v oSTRAVAR ARÉNĚ v
ostravě-Vítkovicích.

POŘAD JEDNÁNÍ:
1. Zahájení jednáníVH - ověřeníusnášéní schopnosti a schopnostičinit rozhodnutí.
2. Předložení náVrhu pořadu jednání, připadné doplněni a odsouhla5ení pořadu jednáni
3. Volba or8ánů VH

o předseda

o zapisovatela dva oVěřovatelé zápisu
o osoby pověřené sčítáním hlasů

4, ZpráVa o činnostisKla oZLza obdobíod posledníVH konané dne 27.5.2019
5. Projednání účetní záVěrky za účetní období od 1. 11, 2018 do 31, 10. 2019.

zpráVa Dozorčikomise o iejím přelkoumáni
6. Předložení účetní 2áVěrky 2a účetní období od 1. 11. 2018 do 31, 10, 2019 ke schválení.

Rozhodnutí o rozdělení zisku,
7, lnformace o průběžném hospodářském Výsledku sKlza obdobiod 1, 11,2o19 ke dnjkonáníVH
8. lnformace o plnění usnesení z Valné hromady ze dne 27, 5. 2019,
9. lnformace Dozorčí komise o prováděné kontrolní činnosti od konání minulé VH.
10. Návrh rozpočtu sKl na období od 1, 11. 2o2o do 31. 10, 2o21,
11, zpráVa Dozorčí komise o přezkoumání návrhu rozpočtu na obdobi od 1,.1,1,.2o2o do 31,10.2o2r
12. PředloženínáVrhu rozpočtu ke schválení
13. Předložení náVrhu na odměny členům W a DK ke schválení
14. Předložení náVrhu smluv o Výkonu funkce členů W a DK ke schVálení
15, lníormace o čjnnosti dceřiné společnostisKl Bílá služby s,r,o.
16, lnformace o průběhu pFipravy investičního záměru Výměny technologie lanové dráhy Zbojník
17. lnformace o stavu členské základny a placení členskÝch příspěvků, předložení návrhů na čestné

členství a jejich schválení
18, Diskuze
79. závěr

Dr. Petr ochmann 'l/ L--
předseda výkonného výboru
sKl Vítkovice - Bílá z. s.

sKl vítkóvi(é - Bílá z.s.
8ilá 173 ('

739 ]5 st3ré Háhry
|( /o\ |) ,l q Dk:(7?06a)21g



Přiloha č, ) ,\
sKt BíLÁ

Volba or8ánů VH 2020

Jubilanti: mezidobíod podzimní konference k dnešni valné hromadé bylo na jubilanty
skíomnější, jubileum oslavila jen Marie Dusílková. Blahopřejeme.

Výkonný výbor předkládá VH2o2o náVrh na obsazení orgánů VH následovně:

o předseda Jakub Dusílek
. Zapisovatel Jana Pavlůsková
. ověřovatelé zápisu Maítin Kacíř, šáIka Wittichová .>. -l-\ ,. osoby pověřené sčítáním hlasů Martin Vrzgula Peter Vlček, ..|.;,,,!.?|'D"1^

(návrh z pléna)

Navrhuje hlasovat,,an bloc",

Předkládá|
Dr. petr ochmann --.\sxťlikovi* i:ii;i,''

739 15 strlé ll.]jll)
lČ:706]22r9 Dlal a.] / lj. ,,I



Příloha č. 3

zpráva o činnosti sKl Vítkovice - Bílá z.s. na VH konané dne
15.6.2020

,\
sKt BíLÁ

Vážení sportovní přátelé, dovolte mi abych Vá5 i já přivítal na dnešnívalné hromadé našeho
spolku, která se letos koná později, než obvykle z obecně známých důvodů nouzového stavu a
restrikcí z něj vyplývajících.

Na dnešním jednáníVás budu informovat o tom, co se V našem spolku událo od pos|edního
jednáníVa|né hromady, která se konala V květnu loňského roku, Většinu zde předneséných
informacíjiž znáte ze Zbojníkova spolkového občasníku, jehož 5 vydáníjste dostalido svých e-
mailoVých 5chránek.

Nemohu nepřipomenout, že jsme se poprvé V životě stali néchtěnými svědky i účastniky
celosvětové pandemie a Vládou Vyhlášeného nouzového stavu, které nám ze dne na den
uzavřely ařeál a přerušjly na řadu týdnů Všechny sportovní i administrativní činnosti spolku, co
se mě týká, jednou za žiVot stačilo, nepřeji §i opakování,

Nyníkrátce k činnosti W Ve sledovaném období.

od poslední VH konané v květnu 2019 se VV Výbor sešel na svém řádném zasedání 20krát
žtoho jednou na společném zasedání s DK. Dvě zasedání VV proběhla současně jako VH
V působnosti jediného 5polečníka sKl Bílá služby s.r.o,, r.o. Prvni 5e uskutečnilo 15.7,2o7g, ýe
kterém provedlo personální změny jednatelů společnosti, namísto odstupujíciho předsedy
stanislaVa olšáka byljmenoVán soUčasný předseda Dr. Petr ochmann. Druhé se uskutečnilo
1,6,2020, na němž byly schváIeny:

a) účetnízáVěrky společnosti za účetníobdobíod 1, 11,2018do31, 10,2019;
b) náVrh jednatelů společnosti na vypořádáníhospodářského výsledku 5polečnostj ža účetní

obdobíod 1. 11, 2018 do 31, 10. 2019 - ponechat ve společnosti ve íormě nerozděleného
zisku

c) rozpočet na rok 2o21 a vzata na Vědomí informace o průběžném výsledku hospodařeníza
rok 2020,

d) mimořádná odměna jednateli společnosti
e) smlouvy o výkonu funkce jednatelů a Dodatek č, 1 Pracovní5mlouvy

Mimo tato dVě jednání je výkonný Výbor na svých jednáních pravidelně informován o
ho5podaření sKl Bílá Služby s.r.o, a jsou projednáVány a schValovány směry rozvoje
společnosti, jejího podílu na rozvoji areálU V souladu s potřebami spolk!r,

Účast členů W na jednáních byla následující:
P. ochmann, J. Vrzgula, M. Vrz8ula
J. Štverka, M. Kacíř
K. Hercíková
V. Kutý

- 7o0o/o

- 95o/o

- 90%
- 85%

Všechny neúčasti členů na jednáních byly řádně omluveny,

VV Ve sVé činnosti pokračoval v naplňováni hlavnich cílů Zapsaného spolku vjednotlivých
oblastech činnosti a V plněníúkolů z usneseníValné hromady, o kterýchžto aspektech Vás budu
nyní informovat.



Začít nelze ničím jiným, než hlavním posláním spolku - závodním lyžováním, Náš spolek SKl
Vítkovice - Bílá z.s. je členem Svazu lyžařů České republiky (reg, číslo 38o2o31) s počtem 154
svazem re8istrovaných aktivních členů.

spolek VykonáVá organizaci záVodního lyžováníV podstatě dvěma způsoby - prostřednictvím
výchovy závodniků v oddíle závodního lyžovánía organizaci lyžařských závodů v našem areálu
na Bílé.

Výchova Závodníků probíhala a probíhá vsouladu spřijatou koncepcí závodního lVžoVání
V týmech Věkově rozdělených, Pře5ná čísla o záVodnících přednese předseda trenérské rady,
za činnosti, za které je zodpovědný výkonný výbor, podávám informaci:

o W se rozhodl na základě jejich výsledků nevyhlašovat pro sportovni rck 2o2o-2o27
Výběrové řízenía prodloužit smlouVy s trenéry ondřejTrčka, T. Ťavoda a s, Kořístková

o W se dohodl s předsedou trenérské rady na prodlouženíspolupráce i na spoítovnírok
2o2o-2o2I

o Dohody o zabezpečenítréninkové činnostiza uplynulou sezonu byly uzaVřeny se Všemi
záVodníky stim, že vdohodách byly upraveny některé pasáže týkajicí se povinností
hlaVně ze strany závodníků,

o Včasné placení oddílových a členských příspěvků a úhrad za soustředěni od
jednotlivých záVodníků se stalo již takřka samozřejmosti, a tak Všechny záVazky
závodniků za minulou sezonu byly uhrazeny V podstatě před zahájením záVodní
sezony,

o VýkonnýVýborsouhlasil pro sportovní rok 2o2o-2o21 s přestupem 2 juniorů a 3 žáků a
s přijetím 3 nováčků do ozL našeho spolku

o Výkonný výbor odsouhlasil sežnam asistentů trenéíů jednot|iVých Věkových kate8orií
o Pro 5oučasný sportovnííok 2020-2021 byly Dohody o zabeZpečenítréninkové činnosti,

resp. Dodatky k loňským Dohodám pro tuto sezonu pozměněny pouze kosmeticky,
Probíhá jejich uzaviránímezj spolkem a záVodníky nebo jejich zákonnýmj zástupci

o Průběžně probíhá úhrada oddílových a členských pří5pěVků od závodniků na bankovní
účet spolku

Pro sportovnísezonu 2020-2021 předpok|ádáme 16 sportovců V kategorii PP+PŽ, 25 5portovců
V kate8orii žáků a 11 sportovců v kate8orij juniorů a dospělých,

PokračUje i posilovánínezáVodníčásti ozL, od minulé VH bylo přijato 7 nových členů, Celkový
počet 16, všichni nezávodíci členové jsou zároveň i členy sLČR,

DrUhým pilířem hlavního poslání spolku je organizace závodů Valpských lyžařských
disciplínách, které j5me pořádali na Bílé,

Pro letošní zimní sezonu jsme měli opět naplánováno or8anizovat Ve sKl areálu na Bí|é
standardní záVody Ve všech věkových kate8ořiích. Náš plán Však ne8ativně ovlivnilo počasí,
kvůli kterému jsme změnili pro8ram žákovského RKz a namísto 5G jsme uspořádali Vyřazovací
záVod a jlž 2míněný nouzový stav, který v předVečer konáni finá|e Madeja cupu záVody zrušil.

K jednot|ivým žáVodům:

o z pověřeníKoSÚ jsme V pondělí13.1.2o2o uspořádali 2záVodyÚKZVsGsúčastížáků
zcelé ČR. Závod byl po sportovní i or8anizační stránce na vysoké úrovni, kaňkou
zústává vážné zraněnístaršížačky a následné přerušenízáVodů kVůli příletu Vrtulníku.
HoIka je v pořádku,



Druhým záVodem, kterýjsme or8anizovali na základě poVěření5LČR byl EVrop5ký pohár
Fls UNl 2020, který byl zároveň i akademickým mistrovstvím ČR a také MČR JUniorů
pro rok 2020 Ve slalomu a obřím slalomu. Tyto závody jsou již tradičně organizovanV
Ve spolupráci s Českou asociaci universitniho sportu a VsK Brno. Záštitu nad těmito
záVody již tradičně převzali Hejtman MsK a rektorka univer5ity Mendelu V Brně. závody
5e uskutečnily Vplánovaném termínu ve dnech 14.2, -16.2.2o2o kdy za dobrých
klimatických podmínek 5e nám podařilo zabezpečit kvalitní průběh záVodů, což bylo
kladně hodnoceno technickým delegátem Fls tak i zástupcem svazu lyžování.
V souvislosti stěmito záVody je třeba zmínit výborný výkon našeho záVodníka Jana
Rechtenberga, který má zlatou a stříbrnou medaili z juniorského mistrovství ČR.
třetím záVodem pořádaným rovněž z pověřenísLČR byly RKZ žáků, kteíé se uskutečnily
V nedělj a pondělí 'J,.- 2.3.2o2o. PúVodně plánovaný 1x os a 1x pondělnísG byl po
nepříjemné oblevě změněn na lxos a lx Vyřazovací závod v ponděli. Závody se nám
podařilo uspořádat na dobřé úrovni a za slušných klimatických podmínek.
Závod Ve slalomu a obřím slalomu byl zároveň i 35 íočníkem memoriálu Jiřího seilera;
Putovnípohár vítěze si odVezl oskar Klíma z sT Victoria Brno k zřetelné radosti sVého
otce a trenéra, jehož jméno je na poháru mezi Vitězi uVedeno u 12. ročníku V roce 1987,
ZáVody Finále soutěže Madeja cup 2o2o a Veřejné záVody Vpaíalelním slalomu
družstev pod názvem zbojnická Valaška V kate8orii předžáci a přípravka byly z důvodu
vyhlášení nouzového stavu zrušeny,
Tradičn íodd ílové přebory nebyly z důvodu noUzoVého stavu Vypsány, v srdci nás všech
zůstáVá prázdné místo namísto tradičního 5etkání,

Můžeme říci, že jsme se i V letošní sezoně úspěšně zhostili pořádání Všech záVodů a byli
bychom býVali bylivšechny i ú5pěšně realizovali. chcitoUto cestou poděkovat Vám Všem, kteří
jste se osobně podíleIi na or8anizacizáVodů a ostatních doprovodných programů Ve sKl areálu
Bílá,

Pro následující 2imní s ezonu 2o2o/2027 jsme podali žádosti na svaz lyžařů na o rga n izaci těchto
závodů:

o Evropský pohár Fls UNl- dospělía junioři ve dnech 73.2.- 74.2.2027
o lV]ČR žáciVe dnech 27.2.- 2.3.2o21 (sobota-neděle-pondělí-úterý)

Na žádost komise mládeže plánujeme rovněž pořádání 2x ÚKZ vsG V ponděli 18,1,2021 a
Finále Madeja cup pro přípravku a p ředžáky Ve dnech 73.-14.3. 2o2!.

o sktrtečných termínech a skladbě těchto záVodů Vás budeme informovat na naši tradiční
konférenci V listopadu, kdy už bude termínovník záVodů definitivně schválen na svazu
lyžování.

Přejděmež od spořtovní činnosti kpéči o aíeál. V oblasti invéstičního rozvoie jsme řešili
následu.iící:

o Byla kompletně zrekonstruována a zp.ovozněna čeřpacístanice sEVER Ve véži
rozhodčích. stanice je osazena moderním řídícím 5y5témem komunikujicim
s jednotlivými 5něžnými děly, Bez uzardění můžeme konstatovat, že investlce již
V proběhlé sezoně přispěla k výnosům z provozu areálU.
stará techno|otie čerpacístanice byla zakoupená obcía po repasi instaloVána
V noVém umí5těnína JIHU, kde byjiž neměla nepřízniVě působit na kontrolV 2 ČlŽP



o V souladu s usnesením VH 2019 byly pořízeny zbylé nemovitosti od 5polečnosti
L€steka

o V souladu s usnesením VH 2019 byly prodány nemovitosti DEPo
o Byla pořízena sněžné dělo TF 40 a TRloAL od Technoalpin
o PokračoVala rekonstrukcetechnologiezasněžoVání
o Byla provedena oprava zpevněníčervené §jezdovky proti sesuvu na Velkém padáku
o Byly pořízeny 2 5ítě,,A"; instalace letos V létě na červené sjezdovce
o e-mobilita-jsou zprovozněny stojany pío nabúen í eIektromobilů,
o obnova singletraiIů - Refresh zrekonstruován, na l\4edvěda Zamítnutá žádost o

dotaci; pokračujI drobné nakladové nenáročné opravy
o opravy Zbojnického chodniku a Pašerácké stezky
o pořízen mobilní stánék
o NoVá LED obrazovka (rozměr 16 mr)v provozu.
o Rekonstrukce interiéru BiFi
o V oblasti nehmotné přípravy investjc se výkonný výbor věnoval:

o Rozšíření dojezdu modré a lavořinky - bylo Vydáno územní rozhodnutía
Rozhodnutí o odnětí pozemku plněnífunkce lesa

o Výměna technologie lanovky - Viz samostatný bod
o Splašková kanalizace od lanovky - byla zpracována projektová dokuméntace

pro splaškovou kanalizaci od spodnístanice lanovky + chaty
o Zásobník projektů pro revizi Plánu investic na dalšídva roky:

o Rozšíření dojezdu modré - cca 12o ooo Kč
o Retenčnínádrže cca 2 000 00o Kč
o Rekonstrukce potrubí k modré - předběžně 1 600 ooo Kč
o Zastřeše n í terasy před BiFj - cca 1 3oo ooo Kč

V oblasti smluvního zabezpečení činnosti V areálu jsme řešili následující:

A, Zabezpečeníčinnosti V areálu
a, s Vzdělávacím a sportovním centrem Bílá byla podepsaná 15letá nájemní

smlouva na pozemky hřiště (do 2O35)
b. obec Bílá odmítla náš náVrh pachtovní smlouvy na provoz.Jihu; pro sezonu

2079/2020 byly podepsány Dodatky č. 9 a 10. obec přjpravuje Vlastní návrh
pachtovn í sm louvy na další sezonu,

c. S Lesy ČR uzavřena smlouva o pachtu pozemků (celkem 110 236 m2) platná do
30.6-2012

d. sobci Bílá uzavřena smlouva nájmu pozemku parkoviště od 1/.I2.2o1g do
77.4.2o2o

e, Pachtovnísmlouva uzaVřená s Biskupstvím ostravsko - opavským je platná do
37,72.2022

f, Získáváníprostředků z dotačních pro8ramů - byly osloveny:
o MsK na or8anizaci cyklozávodů Beskydská Ma8istrála - přiděleno,

vyúčtoVáno
o MsK - Lyžařské běžecké trasy pro rok 2o2o-2o22 - přiděleno, rok

20t9l2020 VyučtoVán
o Matistrát města ostravy - podpora činnosti 5portovních klubů -

přiděleno, vyúčtováno
o MŠMT- lV]ůj Klub - přiděleno



o MsK + ČUs - podpora organizované 5portovníčinnosti V klubech -
přiděleno

o Čus - sportuj 5 námi - zamítnuto
oMsK - podpora uýznamných sportovních akcí vkraji (Fls UNl) -

přiděleno, vyučtovano
Pío íok 2020/2027 máme za cíl monitorovat Vyhlášené dotačni tituly a oslovit
donátory vobdobném objemu, otázkou zůstáVá, do jakého detailU bude
změněno financování sportu s rozjezdem Národní sportovní a8enturou a do
.iakého rozsahu bude měšec pro spoň naplněná po zmrtvení ekonomiky po
Vyhlášení nouzového stavu z důVodU coronaViru,

B, Další prioritni činnosti
a. Redesign Webových stránek V provozu
b, Maskot střediska - Zbojník - je široce použíVán na propagačních materiálech

areálu
c. Letni provoz, Za loňský rok překročily tržby z letního provozu 1,7 mil, Kč, Po

znovuotevření areálu pociťujeme o víkendech (samozřejmě V záVislosti na
počasí) příjemný nárůst návštěVnosti hlavně z řad bikerů,

d, Kontroly a pokuta ČlŽP - o udělené pokutě službám ve výši 518,800 jsme
informovali již na konferenci V listopadu 2019 i prostřednictvím občasníku,
Pokuta je zaplacená, podalijsme 5právnížalobu a čekáme na soudnířízení. Mezi
tím ČlŽP pokračoval Ve svých kontrolách, Výsledkem čehož je další pokuta vy
Výši50,000, - Kč, proti které se práVě odvoláVáme,

e. FAN-5hop,prodej
f. Spolek je členem:

o Spolku Bílá v Beskydech - obšírné seznámení na loňské VH, zaměřuje se
na společný marketjn8, Video letnía zimnL letáky-mapy,

o AHs:
. czechskipass. - spolupracujeme iV 202o/2o21
. lnformačn í pod pora v průběhu korona

g. Zbojnikův spolkový občasník

Na co se chceme zaměřit?

v oblasti ozl je to postupné zlepšováni servisu poskytovanému jednotlivým záVodníkům i
družstvům, Ukazuje 5e, že an8ažovanost Výkonného Výboru jen formou oponentur nevede
k progresu, ale ke sta8naci, Čím dál Více si klademe otázku, zda prostředky Vkládané do ozl
jsou využíVány efektivně, NaVíc si musíme Uvědomit, že předséda trenérské rady již není
řádným členem výkonného výboru a byťje na jednání W občas zVán, informační tok není na
postačUjicíúrovni.

otázka personálního obsazení předsedy trenérské rady je rovněž více než aktuální. Pro tuto
záVodní sezonu jsme se jéště domluvili se sláVkem skoumalem, ale pro příštísezonu hledáme
náhradu, Pokud o Vhodném kandidátovi víte, déjte Vědět.

chceme pokračovat V praxi přijímání nových členů nezávodníků z řad rodlčů a přátel do oZL.
Na podzim ná5 čeká vydání nových Pravidel a s tím 5pojené velké školení rozhodčích, Budeme
vás informovat.



V oblasti Provozních aktivit areálu je to pokračovat V navyšování atraktivity a V rozšiřoVání
letnich aktivit scílem zajištění dalšího nárůstu návštěvnosti, jehož výsledkem by mělo být
zvýšení finančniho obratu v tomto období tak, aby 5e letní provoz stal V}7znamným zdrojem
finančních prostředků pro žajištění provozu 5třediska, HlaVnítěžiště činnosti zde zůstáVá na
bedrech sKl Bílá služby s,r,o.

V oblasti gastra.ie to navyšování atraktivity prostředí a služeb - Více ve zprávě J, Vrzguly,

Nyní bych chtěl předat slovo předsedovi trenérské rady s, skoumalovi, aby doplnil zpráVu o
činnostioZL.

Děkuji Vám ža pozornost.
§KlVltkovi,e - Bíló z,s,

Bllá ] 73 ()
'-\-,q,,z:t,, strré H jňry

' ř,loa')1c Dl':'7 /|631219



Příloha č. 4

zpráVa o činnosti Lo sKl Bílá za sezonu20l9|2o
,\
sKlB,LA

Pro sezonu 2019/20, kterou jsme zahájili 15. květnem, jsme měli na soupisce celkem 49
závodníků o které se staralj ve třech družstvech trenéři kořistková světlana, Ťavoda Tomáš a
Trčka ondřej

V kate8orii předžáků a přípravky, kterou Vede světlana Kořístková bylo 24 závodníkú - 10
chlapců a 14 děVčat. V této kategorii pomáhali střídavě asjstenti Viktorin T, Kořistka osk., a
svobodová Mi,
Předžáci a přípravka absolvovali čtyři letni soUstředěni (Liberec, Klokočov, Háj Ve sIezsku a
Bílá,) a čtyři podzim n í soustředěn í na Kaunertálu.
Zimní tréninkovou činnost zahájili 7.I2. na Bíté. Tréninkové dny probíhali od 7.3ohod do
10,00hod osl pak volné jízdy, od 13.30hod do 16,oohod Volná jízda a nácvik techniky, V rámci
letošní sezony absolvovali 117 tréninkových dnů a 52 lyžařských dnů ztoho bylo 5 dnů
Závodních V rámci serjálu Madeja cUP a dva záVody Head cUP ve Špindlu, Na Bílé odtíénovali
27 tréninkových dnů, Po letošnísezoně přechází 10 dětído žákovské kate8orie.
Vyhráli Madeja cUP.

Do sezóny 2019/20 v kategorij žáku Vstoupilo pod Vedením trenéra Ťavody 15 závodníků,
z toho bylo 9 starších a 6 mladších. Trénovat ZačaliV květnu, kde Všechnyjednorázové tréninky
byly zaměřeny na Vytrvalost, a to zejména formou kola, bruslía deších běhů. Následovala letni
kondiční soustředění vDeštném, trampolíny VLiberci, na řece Moravě, ve Valči a tradični
zakončeníV ostravě, loniv kombinaci s Třincem, Všechna tato solJstředěníproběhla dle plánu,
bez vážnějších problémů a zranění a žáVodníci byli nachystáni k podzimním pravidelným
tréninkům solidně, Následovali pravidelné tréninky na on-linech, VBělském lese, později
v tělocvičně a gymnastickém sále

1, Ledovce a podzim ní soustředěn í
(stubai,hala V Ljtvě, schnallstal a lV]onínec)

Přes komplikace s přeobjednáváním termínů a míst těchto soustředěni zdůVodu
malého 0ednou i Vélkého ) množství sněhu nébo špatného počasí, žáci odtrénovall
naplánované objemy V celém rozsahu, Včetně soustředění zaměřeného na rychlostní
discip|íny

2. Příprava na domácích kopcích

Tady už, bohužel, příprava skřípala, Jednak odpadly tréninky na skalce, Vaňkově kopci
a V Malenovicích, kde prostě nebyla, z důvodu teplého počasí, možnost Vystříkat
sjezdovky, V Karlově to absolutně nefungovalo (přesto, žé práVě tam byly podmínky
nejlepší) a tak zůstala pouze Bílá. l tam, pře5 Veškerou §nahu areálu, nebyly podmínky
pro trénink dostačující, Tyto okolnosti se zákonitě projevily na výsledcích záVodníkú
V sezóně

3, ZáVody a výsledky



V celkovém hodnocenídružstev V rámci ČP žáci obhájili 4.misto,
MČR se z důvodu předčasného ukončenísezony neodjelo,
Mezi jednotlivci zaslouží absolutorium VáclaV HaIak!c, který Vybojoval Vítězství
V záVodech ČP, na ZoDM, Říčkách, a jen VinoU politikařeníVe svazu zaostaljeden bod
od celkového Vítězství vČP. RoVněž Vybojoval několik Výborných umístění na
mezinárodních žákovských záVodech V zahraničí
Z dalších záVodníků Vybojovali umístění na medailových pozicích na RKZ nebo ZoDM
Pepa Nakládal, Terka Kreissová a Hanka Milatová. ostatni záVodníci, i vinou Vyše
zmíněných příčjn, zaostaliza svými možnostmi
Kreissová T, a Milatová H. přecházejído kategorie jUniorů.

Družstvo juniorů a dospělých Lo sKl Bilá Vedené trenérem Trčkou začalo sezonu pravidelnými
kondičnimi trénlnky, které navázaly na společné kondiční kempy o prázdninách, Trenér
družstva není spokojen s účastí na pravidelných trénincich, soustředěních a s celkovým
přistupem některých jednotlivců k přípravě, který je laxní, Během prázdnin se někteří
zúčastnili dVou lyžařských kempů s Martinem Vráblíkem. Pod Vedenim trenéra Trčky proběhlo
celkem 5 ledovců, Tuto sezonu počasí nevyšlo tak jako loni, ale i tak proběhla příprava
plnohodnotně. ZáVodit začali kvůli nepřízni počasía nedostatku sněhu V rakouském ReiteraIm,
celkově se závodni sezona nesla v duchu rušenívelké části závodů kvůli nedostatku sněhu,
Další problém byl velký počet zraněni a nemocíV týmu, což se také projevilo na Výsledcích
závodníků, ale itak se v čp družstvo skl Bílá umístilo na 2. místě,
Agata staszowska 5i letos zlepšila slalom o 20 bodů na 88b a Gs o 9 bodů na 95b, Zajela také
třetímísto na MČR mladšich juniorek na Bílé, ČP 3,V ml,J Vženách9,
Helena Balabánová letos měla 5můlu na zraněnína svahu i mimo něj, a to mělo za nás|edek
Velkou absenci na trénincích j záVodech, Přesto se jí podařilo zajet slušné Výsledký obzvláště
V sG a 5L, což zúročjla na MČR v kombinaci, kde Vybojovala 5, místo mezi ženami, 3. mezi
juniorkami a 2, V mladších juniorkách. V SG pak skončila na 2, místě mezi mladšímijuniorkami.
ČP 12, V ml.J
Eliška Kořístková letos řešjla hlavně zdravotn í p roblémy, když v létě mu5ela podstoupit operaci
kolena, což jizbrzdilo V podzimní připravě, l přes tyto obtiže si Eljška dokázala mírně zlepšit
body a také zajet druhé místo na MČR juniorů na Bílé Ve slalomu, ČP 5. v.l a 6. V ženách
Jan Rechtenber8 měl letos slušnou sezónu, Ve výsledcích se projevilo kvantum tréninků
slalomu, kde si Honza zlepšil body. Během sezóny 5tál několikrát na bedné jak Ve slalomu tak
iV obřáku. Na MČR juniorů na Bílé Vybojoval 1. a 2. misto. ČP4. VJ a 7, V mužích
Milata Jjřízahájil sezónu rychlostnim soustředěním V chile, kde jim moc nepřálo počasí a tak
moc nenatrénovali. Následně v Evropě nebyla situace pro trénink rychlostek o moc lepší, DíkV
tomu, že 5e Jirka specializuje na rychlostky, musí nutnou část přípravy a záVodů odjet
individuálně, což neníjednoduché a projevilo se to letos i na Výsledcích. Jjrka po této sezóně
5e závodním lyžováním končí, chce se naplno Věnovat studiu Vysoké školy.
Fiala Jan absolvoval první sezónu V junioťské kate8orii, Honza udělal pár Výsledků V obřím
slalomu, hlavně na domácím kopci na Bílé, ČP 11, ml.J
Anděl liří absolvoval také první sezónu V juniorech, Bohužel hned na začátku října Jirka začal
mít zd ravotn í prob|émy s holeněmi, tyto problémy se ukázalyjako záVažné a táhly se s ním až
do půlky února, o nějaké přípravě a záVoděnítudíž moc nemůže být řeč.
Gola Fabián je další z těch, kterým letos zdravotní problémy nedovolily pořádně lyžovat.
sezónu začal Ve ŠVédsku slušnými Výkony, ale V žápětí přišlo zraněnizad, kVůli kterému přestal
záVodit a zbytek sezóny odmarodil.



Na počátku sezony V květnu a ná5ledně V září měli záVodníci Lo povinné testy, které proběhIy
na na ZŠ Gen. lanka a V tělocvičně.

V reprezentačním výběru žáků je zařazen Halakuc VáclaV a NakládalJosef

Trenérská rada pracuje ve složení: Kořístková S,, Ťavoda T., Trčka o, a skoUmall,

scházela se zpravidla co 14 dnů křešení aktuálních problémů a kontrole plnění ročních
tréninkových plánů.

V ostraVě dne 12,června 2020
skoumal la roslav, předseda TR



Příloha č. b ,\
sKtBíL^

Projednání účetní uzávěrky za období

1,],1.2018 do 31.10.2019

Výkonný výbor předkládá VH k projednání a schváleni účetní u2áVěrku sKl Vitkovice - 8ílá z,s,

Tato uzávěrka byla Ve smyslU stanov zveřejněna měsíc předem na Klubových stránkách, kde
jste se mohlis níseznámit,

Proto se soustředím jen na několik doplňujících informací k této uzáVěrceI

l(e konci účetního období, tj. k 31,10.2019

Aktiva.elkem: 34.5o9.0oo,- Kč
Z toho stav majetku: 32,240,000,- Kč
Prodaný dlouhodobý majetek 124,996,- Kč (zůstatková cena Depa)
Tržby 2 prodeje majetku: 1.623,000,- Kč (Depo)

Nedokončený hmotný majetek| o,- Kč

Nákup investic| 6.227.368,58 Kč
(1 ks - sněžné dělo, 1 ks žasněžovacítyč, pozémky a stavba Lesteka - 2.419 m2, rekonstrukce
čeípacístanice)

stav na účtech k 31.10.2019:

Bú: 291.330,85 Kč,
Tú: 1.651,90 Kč

Pokladna: 95.687, - Kč

Vytvořené rezervy: o,- Kč

Po úpravě o daňově neuznatelné Výnosy a náklady /sportovní činnost/ jsme dospěli k základu
pro zdanění: + 2,343.163, - Kč

Po uplatnění zbytku odpočtu daňoVé ztráty z minulých let a Využití možnosti uplatnění
odpočtu pro Veřejně prospěšné poplatníky Ve Výši 701.goo,-Kč, je ze 2ákladu daně 1,637,00o
l(č a účetního hospodářského výsledku před zdaněním 1,328.659, - Kč zaplacená daň
z příjmu:

311.030, - Kč zaplaceno zálohami,

ČistY lV: +7,011.629,- Rě
Výkonný Výbor naVrhuje zi5k společnosti Ve výši +1,o17,629,- Kč ponechat Ve společnosti
k úhradě ztrát z minulých období.

Předkládá: ._.._,c,-
Dr. Petr ochmann

sxlyltkovi,é- Bíló,,s,
1,1 

",739 15 5t]re Hiňíy
lČ. 7 063) 21 9 Ďlc: a7) a6 }22 1 9
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Rozvaha pod é Piiohyč ]

1 x přislušnéínU íin orgánu

RozVAHA
ve zkráceném rozsahu

ke dni 3í.í 0.2019
(v celých tisicích Kč )

Název sidlo a právni íolma
úcetnljednotky

sKl Vítkovice _ Bílá z,s,
Bí|á 173
staré Hamry
739 15

lčo
7a632219

označení AKTlVA čislo
řádku

stav k pfunimu dni
účeiniho obdobi

slav k posled, dn

1 2

Dlouhodobý majetek celkem souéetA,l, ažA,M ] 30 999 32 239
A, ll, Dlouhodobý hmotný majetek ce kem 3 112 387 11a 114
A, lll. D|ouhodobý f inanéni majetek ceLkem 2ao 2aa

oplávky k dlouhodobénru majetk! celkem 5 81 588 _86 075
B, KÉtkodobý majsték celkem součet B,l. až B.lv 6 a42 2 098
Bl 130 749
Bll 8 424 732
B. lll KÉlkodobý íinanční má]elek ce kem 9 189 408
B,V lo 99 209

Aktiva célk§m součetA, až B. 11 31 a41 34 337

označení PAslVA číslo
řádku

siav k pNnimu dn
účetniho obdobi

stav k posled, dni

b 3
vlastnízdloje c€lkem součetA,l, ažA,ll, 12 21 319

]3 26 954 26 954
A, ll, Výs edek hospodařeni celkem 5 635 -4617
B. cizi zdrojě calkom souč6t B,l. až B.lv. 15 10 522 12 000
Bll D oUhodobé záVázky ce kem 8 208 6 428
B ll] králkodobé žávazky celkenr ]8 1128 4 46a
B. lV 19 1 186 1 112

Pasjva célksm součetÁ, až B, 20 3] 841 34 33]

sestavenó dne: 11 06.2020 Podplsový záznsm statdléírlho oryánu úč6tnl jednou(y
nebo podpisový wol íyzrcke osoby, !ú\ht|(irti§drí|b.ť.l.

Bilá173 o
\ _o., /1915 §lJle HáT,y

la 7063221 9 DlČ| cz7 a63221 g

PíáVni forma ú€tni jednolky

_l

_t



1 x přislušném! ínančnimu oQánu

VÝKAZZ|SKUAZTRÁW
ve zkráceném rozsahu

ke dni 3í.10.20í9
( V celých tisících Kč )

NázeV a sídlo účetníjednolky

sKlVltkovice - Bílá z,s,
Bí|á 173
staré Hamry
739 15

lóo

70632219

označeni TEXT čiso
řádku

činnost

H avni Hospodářská celkem
5 6 7

spotiebované |ákupy a nákUpoVané súžby 2 4 189 5 183 9 372
ll 908 17

5 243 243
6 5,14 514

odpsy, plodaný maleiek. tvoíbá a použ]ii rezefu a opÉv,rých 7 4 988 4 988

8 40 4a

9 311 311
Náklady celk§m součet A.l, až A Vlll, 10 11 193 5 20a 16 393

Bl 12 408 408
Bll 13 1 912 1 g12
B ll Tržby za Vlastnivýkony a za zboži 416 12 999 ]3415
BV ,]5

53 53
BV T.žby ž prode]e nájeiku 16 1623 1 623

výno§ycelkem soueet e,l, a e v 17 4 412 12 999 17 411
c, Výslodék hospodářěni př6d zdaněnim r lz _ (r, lo, i o) 18 6 47o 7 799 1 329
D, Výsledek hospodařenípo zdaněni l 18 i. 9 ]9 6 781 7 799 1018

11-a6-2o20 Podplsovyžázném slalUlárnlhool9an! ucelnl ednotkY
nébo podpsovy vzol lýz,.1F osooý llF B!ťt?BídagÓnlE.r.

Bilá173 o
73915 staré Hamry

lČ:7063221g DlČ: cz7o6322", í)

Plávni foíňa účetni jednotky

T>;**-
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Zpráva Dozorčí komise Sl<t BÍLÁ

k úěetní závěrce a výsledkům hospodaření za obdobi

od l. l1.2018 do 3l, 10.2019

Dozorčí komise byla průběžně infomována o stavu hospodaření, o pruběžném
plnění rozpočtu a o výsledcích konzultací vedení účetnictví a daňové evidence
s extemí poradenskou firmou. Způsob účtování hospodářských operací byl DK
pruběžně kontrolován.

Extemí poradenská firma v průběhu účetního obdobi kontrolovala způsob
účtování, zejména z pohledu dosažení správného daňového základujak ve spolku,
tak v s.r.o., klíčování nákladů na hlavní a hospodářskou činnost bylo prováděno
v souladu s vnitřním předpisem. Všechny daňové povinnosti byly řádně plněny.

Spolek eviduje v oblasti dlouhodo\ých závazků úvěr, jehož nesplacený zůstatek
k 3l. 10.20l9 byl 6 000 tis. Kč.

DK se věnovala rozboru kátkodobých závazktl,, jejichž nárůst oproti minulému
účetnímu období byl vysvětlen.

Inventarizace dlouhodobého hmotného majetku byla provedena ke dni 31. 10.
2019.

Účetní rlisledek hospodaření spolku před zdaněním byl ziskem ve výši 1 329 tis.
Kč. Po úpravě na základ, daně pro v,ýpočet daně z příjmů, tj. vynětím nákladů
týkajících se hlavní činnosti a vyčíslením výnosů hlavní činnosti, které
nepodléhají daňové povinnosti, byl vyčíslen zisk ve výši 2 343 tis. Kč. Spolek
využil možnosti odečíst zůstatek daňové 

^táty 
z minulých období ve výši 3 494

Kč a daňové optimalizace pro veřejně prospěšné poplatníky ve výši 702 tis. Kč,
Po uvedených úpravách vznikla spolku povinnost úhrady daně z příjmů 311 tis.
Kč. Učetní výsledek hospodaření po zdanění za hospodářský rok 2018/2019 je
ziskem ve výši 1 0l7 629,18 Kč. V účetnictví je evidována De|J.hlazená zlráta
z minulých období ve výši 5634688,45 Kč. Dozorčí komise navrhuje snížit
neuhlazenou ztrátu z minulých let o částku l 017 ó29,18 Kč a do dalších období
tak evidovat neuhraz enou Ztrátu celkem ve výši 4 617 059,27 Kč.
Dozorčí komise navrhuje na základě přezkoumaní řádné účetní závěrky valné
hromadě schválit účetní závěrku za hospodářský rok 20l8/20l9.
Dozorčí komisi byl předložen rozpočet na hospodářský I ok20120/2021,kreťý taíD
posoudila a navrhujejeho schválení valnou hromadou.

V oshavě dne 8, 6.2020

Ing, Ivana Olšáková
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Příloha č. €>
,l
sKlďLÁ

lnformace o plnění usnesení VH2019 přo VH 2o2o

Výkonný výbor předkládá VH2o2o k projed nán í lnformaci o plněni usneseniVH2o19.

Usnesení č. 17 - Prodej pozemků a stavby ,,Depo'' a nákUp pozemků ,,Lesteka'' - smlouvy
podepsány V 5rpnu 2019, finančně vyspořádány a Vloženy na náš list vlastnictvív září 2019.

Usnesení č, 18 - příprava Výměny technologie lanové dráhy Zbojnik - dílčí informace byla již
podána na Konferenci v listopadu 2019; materiál předložen jako samostatný bod č, 16,
programu jednání této VH,

sxl vftkovi,€, Bná z,,,
Předkladái ,,fula 1 ,r :

Dř, Petr ochmann llq t s iiJ, H " ,
l( ?oÁ, '1ó nl( ,/,"
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ZpráVa DK na VH 15.6.2020

1. DK se V minulém období sešla celkem k šestj samostatným jednáním,
zúčastnila se i 5polečného jednání s W a i vzhledem k složité karanténní
situaci proběhlo několik telefonních konzultací a rozhovorů.

2. DK začala pracovat v novém s|ožení, přičemž se mírně přesunuly
od pověd nosti jed notlivých členů, lva Olšáková, coby ekonomka dále skvěle
a svědomitě pokračUje v kontrole a spolupráci s ekonomickým a účetním
úsekem, Jiří Koníček, coby nový člen DK z titulu sVé odbornosti aktivně
přistoupil ke kontrole energetických 5mluV a také, díky své závodnické
minulosti, se ochotně zapojil do spolupráce s trenérskou radou a já
pokračuji V kontrole sportovní části a nově jsem coby předseda DK navázal
nejužší kontakt a spolupráci s předsedou ski Bílá Petrem ochmannem.

3. DK se účastnila obhajoby trenérů, spolupracuje s předsedou a šéftrenérem
na dalšívizi, a pomáhá při hledání náhrady na postu šéftrenéra
DK provedla kontrolu smluv energiía pomáhala s doporučeními pro další
sm louvy na příští období
DK se aktivně zúčastnila na projednáVání letníčinnosti, konkrétně práci na
sin8letrailech a jejich dalším rozvoji
DK pravidelně a průběžně provádí kontrolu účetnictví a po vyjasnění všech
n ejasností Vyda la některá doporučení- detaily ve zprávě lvy olšákové

4. Na posledním zasedání DK projednala účetní záVěrku a náVrh rozpočtu - a
tak jak již přednesla lva, DK doporučuje VH oba tyto dokumenty schválit

V ostravě 15,6.2020

lng. Martin Kutáč
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Příloha č. 41

Členům Dozorčí komise za jejich Výkon Ve funkciI

Členům Výkonného Výboru za jejich Výkon Ve funkci:

10 000,-Kč /za rok /na člena

15 000,-Kč /za rok /na člena

Předkládá|
Dr. Petr o.hmann

^sKl Vítkovice - Bílá 2,(.
-.t".,{P,t" , ':7J9l5}tJleHamlJ

la706322,1g Dlč-. ct) a6.,,.).

§
st<t BíLÁ

Návrh na odměny členům W a DK pro VH 2020

Výkonný Výbor předkládá VH2020 k projednánia schVáleni Návrh na odměny členům W a
DK,

Výkonný Výbor navrhuje Vyplatit odměny takto:
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' Bílá 15.6. zozo

Zpráv a o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá -Služby s.r.o. od posledníVH 27.5.2olg

. UVítání
l Činnost loňské léto

. provoz lanovky - rekordní čísla
- 99 Plovozních dnů

- 19661hostů
ř 1787 4]o hrubétržby

. RekonstrukCe čerpaci stanice ,,sever..

. R€konstrukce čerpací stanice,, jih''
o úprava velkého padáku
. Provoz 9astro zařizeni
. MUlčoVán ítravnich porostů
. půjčování elektřokol
. Prodej UPominkových předmětů

Zpráva o činnosti provozní
spoIečnostiSKl Bílá - SIužby s,r.o.

za uplynu!é období



,l Zpráva o činnosti provozní společnosti

sKlBíLÁ SKl Bílá - Služby s.r.o. od posledníVH 27,5,2o1,g

Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r.o. od posledníVH z7.5.zor9

čerpací stanice Sever - záchrana letošní zimní 5ezóny

..., Návštěvnots a tržby léto 2017-zor-g



,l

Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r.o. od pos|edníYH z7,5.zo:rg

Čerpací stanice,, JlH"

. ZpoŽděnis UVedením do provozU

. Dokonč t nátěry potrubi

Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r.o. od posledníVH 27.5,2cl1,

*Zimní sezóna zo:.g l2o2o
lTeplotně nadprůměrná zima

l Zahájeni 7, lz. zo:.g

o Přerušení z4.tz. - z6.tz,zot9
l Ukončeníe3.3, zozo
o 95 provozních dnů

. Hosté 1o2 767

C PrŮchody lq6 754
. Hrubá tržba 3181o 875

2.12.2019



Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s, r.o, od poslední VH 27.5,zo1,

*Zimní sezóna 2cl.9 lzo2o
. Asistence Policie ČR Ve 5Kl areálu Bílá, PUstevny, severka, Mosty

8oooo

6oooo

21887250

31216436

Zpráva o činnosti provozní společnosti
,\ SKl Bílá - Služby s,r.o. od posledn íYH z7.5.zo:g
5KlBíLÁ

Porovnání hostů a hrubé tržby

33940]40

zima zo17 zima 2018 Zi

l,
ma 2019zima 2oa6

lHosté 
-HrUbá 

tržba

Zima zozo

3o962650
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Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r.o. od posledn iYH z7.5.zo:..g

HrUbé tržby a provoznídny za posledních 5-|et

2018 2a,

Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r.o. od posledníYH z7.5.zot9

Počet hostů a průchodů za posledních 5-|et

965o88

16ooooo

8ooooo

6ooooo

_ProVo2nid.y 
-Hl!báiržba

sKl BíLÁ

8oooo

6oooo ]

l

2o16

:

i

i

2oa8

P

R

ů
c
H

o
D

2o19

f]Hosté 
-Prů.hódv'4o5 1340068



Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - 5lužby s.r.o. od posledn íYH z7.5.zot9

,\
sKlBILA

,l
sKlBíLÁ

rir Akce ve 5Kl areálu Bílá na kterých se zaměstnanci 5RO podíleli
. úprava běžeckých stop -jen 43Mh
o Akce a firemnízávody

- sKl openinq 7.prosince

a spedo5

c Bílen5ká Valaška

ř Veřejné závody,,Rensar série"

a Den na lyžíCh s MsK

Zpráva o činnosti provozníspolečnosti
SKl Bílá - Služby s.r,o, od posledníVH 27,5,2cl1-

Plnění rozpočtu SRO zor9

602020

602o30

602031

602040

604000

602 + 604

26 500 000

0

0

150 000

í00 000

28 570 000

,l45 000

30 623 904

1 778 036

21 425

í58 992

4 231 411

38 934 927

Tžba - jizdné vlek zima

Tžby.jlzdné - léto

Tržba _ e|ektřokola

Mulčovánl

Tržby za zbožl GAsTRo, upomln. před.

TRžBY

640,642, 648 Jiné provozní úno§ý dot.c6 LBT, ostatní dotace 413 244



Zpráva o čin nosti provozní společnosti
SKl Bílá - 5lužby s.r.o. od posledn íYH z7.5.zo:.g

Plněni íozpočtu sRo 2019

PHM naff a KASBoHRERY tíán3Doneí

spotřeba fi átoriálu cglk€m

spotřéba énélOlé celkgm

Prodanó zboží - GAsTRo

Lanovks zbojník, vl.k JáVořinka

údÉba singtÉil, nauóné stézky

Prcnájem pErczní bldová
Prcnájem nem, Majolku sKllžby

odPisy dlouhodobého néhm. maj,

2 4,15000

1 500000
2l10000

1 480 000

14 975 000

6 500 0o0
540 000

2977 864

1536371
2 0l8 557

í 584 330

214 a33
3 726171

16 965 243

9 423 683
613,146

,\
5KlBíLÁ

Zpráva o činnosti provozní společnosti
SKl Bílá - Služby s.r,o. od posledníYH z7,5.zo:.9

Ekonomické plnění za zimní sezónu

rržba -jizdné vlek -zima 27 800 000 29 í58 í65

L!!a _jízdné vlek - pieúčtováni sKl reqion 30 000 12o 5o1

Iržby_jizdnó-léto í 000 000 364

Reklama 800 000 612 426

rržby GAsTRo 3 500 000 1 945 992

rRzBY 34 355 000 32 332 786

l 082 000 5 20o 248

HrUbé tržby bez odečtu DPH k 14.6, 2020
Tržba lanovka
Tržba Ga5tro

585 oooKč
195o oooKč Csootis,)

50l

502

504060

5l

511

52
551001
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KlBíLÁ

,\

sKl
Zpráva o činnosti provozni společnosti
Bílá - Služby s.r.o. od posledníVH 27.5.2oig

Ekonomické plněni za zimní sezónu

zpráVa o činnosti provozní společnosti
SKl Bilá - Služby 5. r,o. od posledniVH 27,5.2019
Činnost provozní společnosti SRO zozo

g<,ďLÁ

. Rekonstrukce Gastro zařízení
. Uprava prostoru v kuchyni
l Úprava obsIužného prostoru
. Dovybavení novými spotřebiči

l Vařiče
o Mrazícípult
o kávomlýnek
. Lednjce
l Myčka na nádobí

. Změna dodavatele kávy

Plněni15.5.2020

né zbožil Gáskó+ mat sKl

15 í63

5l6E7

1_J prava nabídky nápojového a 1ídeln ího |ístku

7j*',



sl<tBíLÁ

. Rekonstrukce Gastro zařízení
. Změna desig nU

Školenipřípravy kávy s baristkou
Káva z domácípražírny CO KAFE
Návrh na změnu názvu
Z Bí- Fí na ,,ŠPlcAR"

Poděkování Evičce, Vencovi,
Lukášovi

,}.
gKtBíLÁ

Propojení odběrných míst ovládacím
kabelem nad cestoU (Zelená, Javořinka)

5rovnáníterénu
přemístění věže s dělem
lnstalace ,,A" sítí
Příprava projektů
o Kanalizační přípojky
. Nádrže na akumulaci vody
. zastřešen í terasy 9astrar Přemístění pokladen a Ski servisu

. Rekonstrukce nauČných stezek

zpráva o činnosti provozní společnosti
5Kl Bílá - Služby s.r.o. od posledníVH z7.5.zor9
Činnost provozní společnosti SRO zozo

,l

zpráva o činno§ti přovozní společnosti
sKl Bílá - slUžby §.ř.o. od posledníVH 27.5.2019
Činnost provozní společnosti SRO zozo

Rekonstrukce trialových tratí

.a.



,l
sKlBíLA

éto na Bílé
. roo pěších za den (stejně v roce

20í.9)
Vrchol hory Zbojnická jako
nové zajímavé místo
zmodernizovaná pašerácká
stezka
Nová Medvědí stezka

,\
sKtBíLÁ

ingletrails Bílá
. Postupná modernizace Refresh

trailu a Medvěd trailu
Změna plánů a rozpočtu
Horní úsek Refreshe - nový
poVrch

. Nové dřevěné prvky na
Medvědovi

. Příprava nových trailů

ílNGLE
TRAllí

B ítÁ



Průměr návštěvníků cyklistů/den

2oa9 36

7ó

6o

5o

1il
bikerů/den

r 2018

2o2o18

63
a 2019 2ozo

Zpráva o činnosti provozní společnosti
sKl Bilá - služby s.r.o, od posledníVH 27.5,2019
Činnost provozní společnosti 5RO zozo

,\
5KlBíLÁ

Provoz lanovky od :.. května
l pátky - neděle
. Od 26. červa denně

r Děkuji za pozornost.



Příloha č. {2 ,\
sKIBILA

lnformace o průběhu přípraw inVestičního záměřu

Výměna technologie lanové dráhy Zbojník

Výkonný Výbor předkládá VH2020 k projednání lnformaci o průbéhu přípraVy investičního
záměru.

- dílčí informace by|a již podána na Koníerenci v listopadu 2019; shrnr_rtí kroků W od minulé

a) Procesvýběrového řízenídodavatele:
o Doppelmayr, Leitner a Bartholet předaliv rámci průzkumu trhu sVé nabídky 3o.9,
o Za pomoci Hertin consulting proběhlo paralelnízveřejnění podle zákona o Veřejných

zakázkách, navíc 5e přihlásil Tatralift Kežmarok.
o Výběrové řízení dle zákona o Veřejných zakázkách bylo dne 24,1o,2o19 přerušeno

z důVodu nedostatečných technických podkladů
o Výběrové řlzenl obnoveno dne:
cíl: VÝběr dodavatele dlé zákona o Veřejných zakázkách

b) Proces 5taVebního poVolení:
o s Drážním úřadem konzultován postup; míříme na proces Zmény V užíVánístavby
o společnost slAL zpracovala dokumentaci pro společné územní a stavební řizeni/ Rizeni o

2měně V užíVánístavby
o V procesu,,sběru" souhlasných Vyjádření obdržena mimo jiné:

. stanovisko MsK o nepodléhání zjištbvacího řízeni ElA

. souhlas majitelů pozemkú| Lesy čR, Vsc Bilá, Biskupství

. souhlas cHKo

. souh|as Povodíodry
o V procesu ,,sběru" souhlasných vyjádření dále oslovenyI

. KHs F-M

. HZs F-M
o Plánované kroky:

. Koordinované stanovisko MěÚ Fn/dlant n. o,

. Řízení Drážního úřad u
cil: Dosáhnout stavebniho povoleni

c) Proces strukturoVáni financoVáni
o osloveny MšMT, MsK, sLČR,
oKB
o unicredit
o Tvorba prostředkú pro equity
cíl: d05áhnout životaschopné struktury financování projektu

cíl: na mimořádné VH na podzim 2020 předložit investičnízáměr ke schválení

sKl\'Ítkovi,e n'"i _:
B|,",

Předkládá: '\o.]-. \ ',
O.. 

'"aři6.".. 
,r lonil" i , Ji , , 

"



Příloha č. \3 ,l
lnformace o stavu členské základny ke dni konání VH 2o2o, íKt BÍLÁ
stav členské žákladny: 2u
Z toho: 186 osob starších 18 let

Počet členů od 18 do 60 let....,....152
Počet členů od 60 do 80 let.....,.....29
Počet členů nod 80 let...........,.....,. 5

25 osob mladších 18let

V období od pos|ední VH se nás naVždy opustil olda Bednařík, Na Vlastní žádost ukončjli
členství Bibiana Ťavodová a Lukáš Kubička, Výkonný výbor obdržel V období mezi valnými
hromadami žádost o přijetí za člena:

o Kíyštof Doležal, nar. 2016
o Hugo Doležal, nar. 2018

§5k- cA o oádřej sosna, nar,2019
s alternativnívýši členského vkladu pro osoby mladší 18ti let. Připomínám, že Alternativní
výše členského vkladu pro o5oby mladši 18 let (o,- Kč) byla stanovena usnesením VH
z 28,11.2011, bod 9 zápisu.
prosím předsedu vH aby nechal ondřeje Doležala, otce a navíhovatele členstvía vladimíra
Kutého, dědka a navrhovatele členství Vy.iádřit se k předloženým návrhům a dal o nich
hlasovat,

Přo doplnění uVádím informaci o staVu členů ozl- nezávodníků: 16 osob
stav placení členských příspěvků:
Za rok 2019 byly již všechny členské příspěvky zaplaceny Ve stanoveném termínu.
Za rok 2020jsou příspěvky průběžně placeny a je zde předpoklad, že Ve stanoveném termínu
bude opět vše uhrazeno

Návrh na zrušení členstvíve sNl: neni

Návrhy na ocenění členů sKlI Výkonný Výbor navrhuje udělit ocenění Čestný člen:
@ Milan Procházka í24,9.1937),
@ Růžena Vlčková (13,3,1939)
o JaroslaV VčísIo (1.6,1939)

Prosím předsedu VH aby nechal hlasovat o předloženém náVrhu

Děkuji

sxlVítjÝcv!.6 _ arí]J:,5.předkládá
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